
Ajuntament de Castelló

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’Acta: 21

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26 de juny de 2017

Hora inici / fi: 19:30 / 20:10 h

Lloc: Pl. Espanya, s/n

Membres assistents:

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Lorena Bachero Colomer

Membres absents: 

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Casto Moya Macias
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Climent Laguarda
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sr. Vicente Gonell Mulet

Presidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
Veí (CS e M)
AV El Saboner
AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora
AV Ctra. Borriol, Roser i adj. 
AMPA CEIP Jaume I

Vicepresident (PSOE)(*)
Veí (Alcaldia)(*)
Veí (Alcaldia)
Vocal (Compromís)
AV La Joquera 
AV Pda. Benadressa 

EXCUSA ABSÈNCIA (*)
Secretària  :  
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l’ordre del dia establit:

1r -  APROVACIÓ DE  L’ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST
CELEBRADA EL 29 DE MAIG DE 2017

S’aprova l’acta de la Junta del Districte Oest celebrada el 29 de maig de 2017 per
unanimitat dels membres de la Junta.

2n - RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s’han dut a
terme  segons  les  propostes  i  suggeriments  exposats  pels  membres  de  la  Junta,  i  la
secretària de la Junta llig els informes de cada negociat.

3r - PRECS I PREGUNTES



El Sr.  Pascual Barreda, representant de l’AV Ctra. Borriol,  Roser i  Adjacents,  fa
entrega de tres escrits per al seu tràmit en què sol·licita que es col·loquen rajoles de vorera
o s’enjardine un tram a la carretera de Borriol a l’altura del tanatori La Magdalena que està
de terra, que es facen millores en l’ampliació del carril bici de la carretera de Borriol i que
s'instal·len quatre papereres en aquesta carretera.

El Sr. David Aguilar, vocal de Castelló en Moviment, proposa que a les vesprades
es puga accedir a la sala de lectura i a l’oficina d’objectes trobats ubicades en la Tinència
d’Alcaldia  Oest,  situada  a la  plaça  d'Espanya,  s/n  per la  porta  principal,  ja que  pels
accessos laterals de l’edifici no hi ha rampes per a minusvàlids.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l’AV El Saboner, reitera informació sobre
la finalització de les obres de les canonades de Facsa que van quedar sense acabar  als
carrers Canet lo Roig i Cinctorres. Pregunta pel tema de la possible utilització de solars
dels districtes que s’està duent a terme en el Grup de Treball d’Urbanisme i Serveis Públics
de Participació Ciutadana a fi de poder donar un bon ús en benefici de la ciutadania des de
les Juntes de Districte i proposa un solar per a zona d’aparcament  a la  quadra Saboner.
Finalment proposa que amb la pròxima obertura dels carrers del grup El Carme amb la
quadra Saboner, es tinguen en compte les aportacions següents. 1. Que el carrer Ametler
siga de direcció única que puge de la quadra Salera a la quadra Saboner. 2. Que el carrer
del Canal tinga dos sentits de circulació entre la  quadra Salera i  quadra Saboner. 3. I la
resta de carrers segons criteri dels tècnics.

La  Sra.  Lorena  Bachero,  representant  de  l’AMPA  CEIP  Jaume  I,  comenta  la
ubicació dels pas de vianants a la quadra Salera i la presidenta li informa del sistema tècnic
que s’utilitza en aquestes instal·lacions.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s’alça la sessió, sent les vint hores i
deu minuts, de la qual s'estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la
Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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